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∆ΕΛΤΙΟ  ΤΥΠΟΥ 

Θέµα: «Συνάντηση στην Περιφερειακή Ενότητα Φωκίδας για  το Τ.Ε.Ι. Άµφισσας» 

 

Συνάντηση για το ΤΕΙ Άµφισσας πραγµατοποιήθηκε στο γραφείο της 

Αντιπεριφερειάρχη Φωκίδας κας Παναγιώτας Γαζή και παρευρέθηκαν ο ∆ήµαρχος 

∆ελφών κος Νικόλαος Φουσέκης, ο Αντιδήµαρχος ∆ελφών κος Ταγκαλής 

Παναγιώτης, ο Περιφερειακός Σύµβουλος ∆ασκαλόπουλος Κωνσταντίνος, οι 

εκπρόσωποι των φοιτητών του Τ.Ε.Ι. κες Σπανού Αγγελική και Γεµενετζή Μαρία, ο 

Πρόεδρος του Εµπορικού – Βιοµηχανικού Επιµελητηρίου κος Γαζής Γεώργιος, η 

Πρόεδρος Εµπόρων Άµφισσας κα Θεοδωρακοπούλου Έφη και και ο κος Πρίπορας 

Θωµάς, ο εκπρόσωπος του Συντονιστικού οργάνου Συλλογικών Φορέων Άµφισσας 

κος Ξηρός Τάσος και η Πρόεδρος του Συλλόγου Γυναικών κα Παπαγιαννακοπούλου 

Ευσταθία. 

 Στην συνάντηση αναλύθηκε η υπάρχουσα κατάσταση και τα δεδοµένα που 

έχουν διαµορφωθεί στην παρούσα περίοδο. Η αίσθηση της Αντιπεριφερειάρχη και 

του ∆ηµάρχου είναι ότι τα δεδοµένα είναι ευνοϊκότερα και µάλλον το Υπουργείο δεν 

θα πάει σε οριζόντιες περικοπές. Στη συνάντηση αποφασίστηκαν κοινές δράσεις 

όπως: 

� Κατάθεση σχετικού υποµνήµατος το οποίο θα υπογραφεί από όλους τους 

εµπλεκόµενους φορείς, και θα αναλύει τα πλεονεκτήµατα παραµονής του 

Παραρτήµατος στην πόλη της Άµφισσας. 

� Συνάντηση µε τον Υπουργό Παιδείας και κατάθεση του σχετικού 

υποµνήµατος 

� Συµπόρευση µε παράγοντες της Ευρυτανίας για από κοινού ενέργειες 

αναφορικά µε τα δυο παραρτήµατα Άµφισσας και Καρπενησίου 



� Συνέργειες για ολοκληρωµένη πρόταση µε Πανεπιστήµιο Στερεάς Ελλάδας 

και Τ.Ε.Ι. Χαλκίδας. 

� Ενέργειες για θετική απόφαση στη Γενική Συνέλευση του Τ.Ε.Ι. Λαµίας. 

 

          Η ΑΝΤΙΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΗΣ 
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